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Beantwoording ingediende vragen rondvraag commissie
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Verzonden
Bijlase(n)

Geachte heer, mevrouw,

Hieronder sturen wij u de antwoorden op de ingediende vragen voor de rondvraag van de commissie

samenleving op 31 maart2021.

Hart voor Bloemendaal: jeugdzorg

Hoorlem tropt op de rem woar het betreft de nieuwe inkoopstrategie jeugdzorg. Wot goot

Bloemendoal nu doen? Gaot Bloemendoal door of niet, terwijl Haorlemse wethouder de 'kor' zou

trekken?
Antwoord: De inkoop van jeugdzorg is een regionaal traject. We hebben in het

portefeuillehoudersoverleg sociaal domein met elkaar geconstateerd dat de huidige planning niet

haalbaar is en dat we, om het traject zorgvuldig te doorlopen, de huidige contracten met een jaar

verlengen. De bedoeling is om de nieuwe contracten per 1. juli 2022in te laten gaan waardoor we

kunnen zorgen voor een geleidelijke overgang. U bent hier inmiddels over geïnformeerd met een

collegebrief (d.d. 6 april,2O2L001071). Overigens is de verwervingsstrategie in alle gemeenteraden

van Zuid Kennemerland en lJmond besproken. De opgehaalde input wordt verwerkt in de

definitieve verwervingsstrategie. Deze definit¡eve strategie, samen met de wijze waarop de input

van de raden is verwerkt, sturen wij u begin mei toe.

Wat is er uit uw overleg met de wethouder van Haorlem Jur Botter gekomen over deze impasse?

Antwoord:Zie boven

Woorom denkt u dat het goedkoper wordt als u met drie zorg consortio dealt ipv met 300? Het

btijven dezetfde zorgverstrekkers, olleen zijn ze onder enkele consortio gebracht. Het aantol en de

diensten die ze verlenen wordt niet minder. Dus waor zit hem dan de verbetering?

Antwoord: De verwachting is dat we met minder aanbieders een echt partnerschap kunnen

aangaan waarbij we de verantwoordelijkheid voor het betaalbaar houden van het systeem

gezamenlijk dragen. Hierdoor kunnen we intensiever met elkaar in gesprek over de beweging die
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we zien en hoe we het jeugdstelsel kunnen transformeren. Bovendien hebben gemeenten die met
minder zorgaanbieders om tafel zitten minder administratieve lasten en zijn ze beter in staat om te
monitoren en sturen. D¡t komt de kwaliteit en effectiviteit ten goede.

wat volt er nu precies onder jeugdzorg. wat is de definitie daarvon?
Antwoord: ln de jeugdwet staat beschreven wat er valt onder de jeugdwet: jeugd- en opvoedhulp,
jeugdbescherming, jeugdreclassering, jeugd-ggz en zorg voor jeugd met een laag verstandelijke
beperking.

En is het niet eens tiid dat vost te stellen voordat we overstoppen op een ondere inkoopstrategie?
Uit de gegevens von de KvK bliikt dot er een bont gezelschop oon bedrijven is die jeugdzorg leveren:
stiiger bouwers, wimperstylisten, cofés, kamelenboerderijen, toortenmokers, dolfijntheropie,
koeriersdiensten en toxibedriiven. Vindt u dat dot onder jeugdzorg vott? Hoeveel geld gaat door
joorlijks noar toe van Bloemendoal?
Antwoord: Wat precies onder jeugdzorg valt is niet aan de gemeente om vast te stellen, maar aan
de jeugdwet om voor te schrijven. De voorbeelden die u noemt herkennen wij niet in ons
gecontracteerde jeugdhulpaanbod. Om in aanmerking te komen voor een overeenkomst dient de
aanbíeder aan bepaalde voorwaarden te voldoen (bijv. HKZ certificering, registratie in het BIG
register).

Hoeveel ernstig zieke iongeren worden niet behandetd omdat de gemakketijke zorg voorgoat en
doar het meeste en gemakkelijkste getd mee wordt verdiend? IJ kent toch de berichten hierover in
de media?
Antwoord: Wij hebben op dit moment geen signalen dat Bloemendaalse kinderen met ernstige
problematiek niet geholpen worden. Aanbieders hebben een "acceptatieplicht". Toch kan het z¡jn
dat in bepaalde situaties het lastig is om een kind te plaatsen vanwege de complexiteit van de
situatie. Er wordt bij de toegang (CJG) dan gezocht naar een passende aanbieder. Als toch blijkt dat
in een bepaalde situatie geen passend aanbod gevonden kan worden, wordt uitgeweken naar niet-
gecontracteerd aanbod. Uitgangspunt is dat de kinderen de meest passende hulp krijgen.

Hoeveel ernst¡g psychisch zieke jongeren kent Bloemendoal momenteel?
Antwoord: Uw vraag kunnen wij niet exact beantwoorden. Wij kunnen wel aangeven hoeveel
kinderen een bepaald type zorg (per zorgproduct) ontvangen, maar daarvoor is het nodig om exact
te definiëren wat "ernstig psychisch ziek" is.

Hoe lang is de wochtliist voor psychische zorg voor leerlingen in het loger en middetboar onderwijs?
Antwoord: We hebben ruim 100 aanbieders (instellingen en vrijgevestigden)gecontracteerd met
allen een eigen "wachtlijst". ln de eisen van de huidige overeenkomsten is opgenomen dat de
wachtlijst voor een eerste contact max 4 weken mag zijn. Als een aanbieder daar niet aan kan
voldoen, wordt gekeken naar een andere aanbieder. ln urgente situaties wordt uiteraard niet 4
weken gewacht. De toegang zoekt dan naar een aanbieder die direct zorg kan leveren.

Hart voor Bloemendaal: Ouderen wachtend op plek in verpleeghuis

Hebt u enig idee hoeveel von onze ouderen in Bloemendaal wochten op een ptek in een
verpleeghuis? Betreft dit ook woningen von woningbouwcorporoties?
Antwoord: Deze gegevens zijn niet bekend bij de gemeente. Het betreft inwoners die vanuit de WLZ
(Wet Langdurige Zorg) een indicatie hebben of krijgen.
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De toegang tot voorz¡eningen vanuit deze wet loopt niet via de
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